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Zápis zo zasadnutia č.9/2023 

Výboru sekcie diaľkového plávania SPF 

konaného dňa 10.10.2023 formou online cez platformu Teams 

 začiatok o 20:00 hod. 
 

Prítomní členovia VSDP: p.Vachan, p. Dubčáková, p. Laho, p. Peciar  

Neprítomní : p. Hamadejová 

Pozvaný  : prezident SPF Ivan Šulek  - prítomný 

Asistentka pre DP :  Bianka Grznárová 

 

1. Otvorenie 

 

P.Dubčáková privítala všetkých pozvaných prítomných účastníkov zasadnutia. 

Konštatovala, že na začiatku zasadnutia VSDP sú prítomní 4 členovia VSDP a je teda uznášania 

schopný. 

 

 

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF 
1. Otvorenie  

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF  

3. Kontrola úloh VSDP SPF  

4. MEJ DP Korfu - doriešenie 

5. Financovanie EP Šamorín 

6. Priebežné čerpanie financií 2023 v DP 

7. MS Doha 2024 

8. Iné  

Uznesenie SPF/2023/VSDP/Z9/U1 
Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje program zasadnutia VSDP vo vyššie  uvedenom 

znení: 

Hlasovanie: Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
 

 

3. Kontrola úloh VSDP  SPF 
p. Dubčáková informovala, že: 

- dľa dohody z predchádzajúceho zasadnutia na webe SPF budú  zverejnené upravené kritéria pre zaradenie do 

UTM 2024 so zdôraznením , že „ pre tento krát !!!“ keďže snahou  je aby diaľkoplavci  mali odplávané km na 

otvorenej vode. Aby nedochádzalo k zaraďovaniu len na základe časových kritérii z bazéna a následne plavci 

odmietli plávanie na otvorenej vode , dochádzalo by tak odčerpaniu financií  z UTM DP – bez efektu pre rozvoj 

DP. 

Je nutné pripraviť kritéria pre zaradenie do UTM 2025 aby sme ich koncom roka zverejnili 

 

- P. Grznárová a p. Vachan pri šamorínskych podujatiach  pracovali aj  nad  rámec povinností , podporila za 

sekciu DP návrh na odmenu - dotaz na pána prezidenta na zdroj na ich odmenu? T.č. za aktuálnej finančnej 

situácie , bez možnosti vyplatenia odmien , avšak v novom rozpočte j nutné sa k danému vrátiť a vyčleniť 
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financie. 

 

-  p. Grznárová ako asistent pre DP - ??? doriešenie v januári , kde bude nutné dohodnúť financovanie  

- FINA projekty – všetky potrebné dokumenty boli odovzdané k vyúčtovaniu pani generálnej sekretárke, už 

odoslané na WA , malo by dojsť k dočerpaniu celej finančnej čiastky do 25 tis + 5 tis dolárov. 

 

- ARENA  ako ďalej? Pán prezident potvrdil , že ARENA ostane na nadchádzajúce obdobie sponzorom, 

avšak tu sme apelovali na problémy so zabezpečením diaľkoplaveckých plaviek aj neoprénov pre našich 

pretekárov. V prípade, že objednáme vzhľadom na dlhú dodávaciu dobu viacerý materiál v predstihu - 

nemáme na to dosť financií a považujeme to za plytvanie , keďže nevieme ani ktorí pretekári splnia 

kvalifikáciu a ich veľkosti, druhý problém je neschopnosť zabezpečiť v kratšom časovom úseku nami 

požadovaný tovar na vrcholné podujatie. Opakovane nás v danej situácii „ zachránila“ firma MAKO 

okamžitým dodaním plaviek či neoprénov. Toto bude komunikované so zástupcom  ARENA .  

Ostáva otázka ohľadne financovania , či ARENA poskytne aj sponzorský materiál, ak áno , v akej hodnote 

a aký bude kľúč na prerozdelenie. 

 
- medaile pre rok 2024 ? Koncom roku 2022 bol odovzdaný nápočet pre DP na rok 2023. Na sekciu však 

bola vyčíslená čiastka na úhradu aj za medaile za rok 2024 -  treba preveriť ich počty.  

p. Grznárová dodala , že v sklade ostalo dosť medailí s vygravírovaným rokom 2023 , keďže niektoré 

kolá SPDP boli stornované. Aby nestratili hodnotu bude nutné osloviť firmy pre ich úpravu - obrúsenie . 

P. Peciar správne upozornil, do budúcna negravírovať rok , dať ho prípadne na stuhu. 

 

- pre MSR v DP 2024 v bazéne je nutné hľadať  miesto konania.  P Vachan prezistí ďalšie možnosti , 

zatiaľ Gyor najvýhodnejšia ponuka a podmienky. 

 

 

Pán prezident prisľúbil zaslať informácie ohľadne  vysúťažených firiem SPF pre vedomie  a správne 

riešenia pre potreby DP. 

 

 

4. MEJ DP Korfu - doriešenie 

Z pôvodne kvalifikovaných plavcov bol Samuel Fekete osobným trénerom reprezentačnému trénerovi  

ospravedlnený z podujatia.  Stela Megelová poverená reprezentáciou / splnený limit na MEJ v DP z 5km 

v 50m bazéne/ nenastúpila na akciu , po tom čo p. Megela adresoval reprezentačnému trénerovi 6 dní pred 

odchodom SMS so strohou informáciou , že sa plavkyňa podujatia nezúčastní, bez udania dôvodu a ďalšia 

komunikácia iniciovaná zo strany reprezentačného trénera sa neuskutočnila.  Za sekciu DP bola 

kontaktovaná opakovane zástupkyňa športovcov v Rade SPF M. Moravcová. Až odstupom času boli 

objasnené interné komplikácie v SPF,  ktoré sú v stave riešenia, ktoré kauzálne súvisia s konaním 

Megelovcov. Za SPF a teda aj za sekciu DP SPF pán prezident prisľúbil spísať list p. Megelovi / osobnému 

trénerovi plavkyne  a rodičovi zároveň/ k danému problému , kde okrem ospravedlnenia bude uvedená a 

vydokladovaná aj vyčíslená nemalá finančná strata sekcie DP , ktorá pokryla prípravu pretekárky na 

uvedené podujatie v troch sústredeniach – a aj s návrhom vykrytia týchto strát voči sekcii DP / návrhy boli 

včera p. prezidentovi podané na teraz ústne /.  

K doriešeniu bude aj materiálna výbava plavkyne odovzdaná pre účely reprezentácie na podujatí. 

V tejto súvislosti upozorňujeme do budúcna, že hoci uvedená plavkyňa je reprezentant SR v plávaní a v SPF 

má udelený a podpísaný štatút reprezentanta v plávaní , teda vie práva a povinnosti voči SPF , bola za 

diaľkové plávanie na dané podujatie poverená reprezentáciou  SR  - kde sekcia DP SPF si svoje povinnosti 
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voči reprezentantovi riadne plnila  - na nutnosť vystavenia a podpísania štatútu reprezentanta aj v prípade 

poverenia reprezentáciou na podujatie. 

 

5. Financovanie EP Šamorín       6. Priebežné čerpanie financií 2023 v DP  
4.10.2023 sa konalo stretnutie na SPF - manager reprezentácie a reprezentačný tréner p. Vachan 

a viceprezident pre DP p. Dubčáková osobitne s  

 1. s generálnou sekretárku I. Lange  

 Všetky faktúry za EP boli uhrádzané z vlastného účtu DP, s čím sekcia DP nesúhlasila ani nesúhlasí. Na 

tomto účte sú financie aj z projektov WA. Do budúcna toto v takejto situácii musí byť oddelené. Sekcia DP 

z projektov DP pre WA je ochotná časť financií uvoľniť na pokrytie nákladov EP, avšak v prvom rade musia 

byť financie využité dľa témy ako bolo uvedené v projektoch pre plavcov DP a rozvoj SPF. Primárnou 

snahou je získať na toto podujatie aj externé finančné krytie, okrem rezervy, ktorá bola v SPF vytvorená. 

P.prezident informoval o podanej žiadosti o grant z Dunajského fondu.  

P. Lange informovala , že spracuje náklady na podujatie  7.kolo SPDP 17.8.23 a EP DP 19.8.2023 rozdelením 

podľa príslušnosti, aby sme tak vedeli vyčísliť reálne náklady na pokrytie organizácie EP a aj výnosy 

a vedeli bilanciu.  Na základe pozitívnych ohlasov z LEN a od zahraničných rozhodcov na toto podujatie – 

bude snaha za SPF pokračovať v organizácii EP aj v ďalších rokoch, vynímajúc 2024 , kedy sa konajú OH/ 

obtiažne nájsť vhodný termín v spleti viacerých vrcholných podujatí/. 

 

 

2. súťažným riaditeľom R. Košťálom 

Prediskutovaná bola organizácia oboch augustových podujatí , obtiažnosť podmienok a aj náklady. Faktúry 

zo strany X bionic, s mnohými nedostatkami a nadhodnotenými cenami voči SPF, naúčtovanými 

nevykonanými prácami voči SPF  - ktoré boli následne p. prezidentom riešené a došlo aspoň k čiastočnej 

úprave cien.  

 

3. s prezidentom SPF  I. Šulekom 

Prejdené jednotlivé kapitoly v rozpočte DP SPF. 

- vytvorený zdieľaný dokument ekonomickým úsekom na rok 2024 , kde bude zaznamenaný tok financií 

v jednotlivých športoch pre managerov a viceprezidentov – aby tak vedeli ustrážiť výdavky.  

-každé podujatie !!! musí byť schválené  výborom sekcie a následne Radou SPF už s rozpočtom – je na to 

presná tabuľka , ktorej vzor nám bol doručený 

-drobné nezrovnalosti vo výpise zo štátneho a vlastného účtu sú predmetom komunikácie s ekonomickým 

oddelením , rovnako tak SPF vydané a neuhradené faktúry – VSDP komunikuje s dlžníkmi  

 - upozornili sme , že za Superfinále SPDP 2023 v Štúrove bolo TJ Dunaj vyplatené 500e ako odmena tech 

usporiadateľa – tu došlo k omylu a treba zjednať nápravu  - zmluvu SPF a tech usporiadateľa , tak ako to 

bolo dohodnuté a schválené VSDP  Uznesenie SPF/2022/VSDP/Z11/U2 a následne Radou SPF 

SPF/2022/R/Z16/U2 , kde pri bazénových kolách SPDP  SPF hradí prenájom bazéna , a pri kolách na 

otvorenej vode nehradí prenájom plochy , ale udelí odmenu 500e tech usporiadateľovi. 

 

 

7.MS Doha 2024 
p. Vachan objasnil podmienky finančnej podpory federáciam zo strany WA pri účasti na MS.  

V tejto súvislosti aj otázka účasti viacerých našich pretekárov a finančnej náročnosti , ktorá by sa 

v nasledujúcich rokoch , za dodržania istých podmienok  práve  podporou zo strany WA znížila. 
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Momentálne máme kvalifikovaných dvoch reprezentantov na MS Doha Richard Urban , Tomáš Peciar – je 

oslovený pre potvrdenie účasti v najbližších dňoch vzhľadom na štúdium v USA a tréningovú prípravu pre 

univerzitný klub. V ženských disciplínach bez splnených limitov. Máme už deadline pre prihlasovanie. 

Diskusia ohľadne zostavenia štafety 4x 1500m s návrhom kritérii pre plavcov pre účasť v nej. Členovia 

VSDP sa dohodli , že k prediskutovaným kritériam  zaujme každý stanovisko a do konca týždňa bude za 

VSDP s jednoznačným záverom interpretované. 

 

8.Iné 
- kalendár LEN pre rok 2024 bude s ohľadom na celkovú situáciu vo svete pravdepodobne upravovaný, preto aj 

zapracovanie účasti na podujatiach do rozpracovaného  Plánu práce bude náročné 

 

- V tejto súvislosti pretrváva úloha:  

* premyslieť možnosti účasti plavcov na viacerých medzinárodných podujatiach v sezóne , aby 

získali skúsenosti, čo sa potvrdzuje opakovane ako kľúčové v napredovaní. 

* premyslieť vhodné termíny pre stáže našich plavcov v talianskych kluboch a možnosti ich 

financovania / jedinečné možnosti u p. Bertelli - Treviso , p. Divano - Toríno , p. Rossi - Treviso  

* odkomunikovať v kontexte nového rozpočtu na rok 2024 s osobnými trénermi aj rodičmi 

reprezentantov a UTM v DP  aj možnosti financovania podujatí / sústredenia a preteky/ a aj 

potrebu spoluúčasti financovania. 
 

- komunikáciu o spolupráci s Českým plaveckým zväzom v otázke spoluorganizácie niektorých 

kôl  a spoločnej prípravy reprezentácii oboch krajín a plavcov UTM a CTM bude viesť p. 

Vachan. 

 

Záver: p. Dubčáková poďakovala všetkým za pripomienky , názory , podnety 

a spoluprácu.  

Ukončenie zasadania Výboru sekcie diaľkového plávania o 22:00hod.  

 

 


